

## Circular (2) – Use of Badge and E-Vehicle Permits

### **(A) Use of Badges**

In a bid to step up the security at the fairground, access to the venue has been tightened. Only badge holders are allowed to enter the exhibition area. Exhibitors and contractors must bring along proper badges to enter the fairground during the move-in and move-out periods.

### **(B) Use of E-Vehicle Pass**

Each Exhibitor will be given e-permits for entering the loading/unloading area of AsiaWorld-Expo on the move-in day and move-out day (i.e. April 26 and April 30). The permit is only valid for use at the specified date and time indicated on the permit. The maximum loading/unloading time is 45 minutes (Please refer to the below charge scheme for details).

All vehicles without this E-Vehicle Pass will be denied admittance into AsiaWorld-Expo Marshalling Area. Before proceeding to the Marshalling Area, all vehicles must first proceed to the Expo Goods Staging Area (as indicated at the E-Vehicle Pass) according to the time specified on this E-Vehicle Pass. Upon arrival at the Expo Goods Staging Area, the driver must present this E-Vehicle Pass, register car plate, contact no. as well as driver's information and wait for further instructions from the security. The security will instruct the driver to enter Marshalling Area according to the traffic condition. The driver must comply with instructions from the security at all times within AWE.

### **(C) Conditions**

1. With an aim to alleviate traffic congestion due to high usage of loading/unloading facilities, according to the regulations of AsiaWorld-Expo, the free-of-charge loading/unloading time during the fair period is limited to 30 minutes to 1 hour 30 minutes (the charges imposed by AsiaWorld-Expo on vehicles with extended stay is shown on the table below)
  2. All vehicles must have an electric platform (tail lift) to unload the goods.
  3. The E-Vehicle Pass is not transferable.
  4. Copies of the E-Vehicle Pass are not valid.
  5. AsiaWorld-Expo or an authorised person has the right to refuse entry of the vehicle with this E-Vehicle Pass without prior notice.
  6. The E-Vehicle Pass is not suitable for parking purpose, and is not valid for private cars.
  7. All drivers must stay inside the vehicles at all times.
- \* **The Vehicle Permit is valid for 7-seater Private Vehicle. Loading and unloading time limit for 7-seater Private Vehicle is 30 minutes. Goods vehicles (including 7-seater Private Vehicle are NOT allowed to enter the East & West Entrance.)**

AsiaWorld-Expo will impose charges on vehicles with extended stay on all move-in days (25-26 April 2024) and move-out day (30 April 2024). The charges are as follows:

Vehicle Type	Grace Period	Overtime Charges
Private Car (7 seaters only)	30 minutes	1st Hour or past thereof: HK\$300
Goods Vehicle (8 Tons or below)	45 minutes	2nd Hour and thereof: HK\$500
Goods Vehicle (over 8 Tons)	90 minutes	Per hour or part thereof

\*Overtime penalty: Pay by Octopus Card or Cash

For details, please refer to “Introduction of Smart Vehicular Management System” from AsiaWorld-Expo. Please click [here](#).

Please contact the Organisers for any further inquiries. Thank you for your cooperation.

CIEC Exhibition Co (HK) Ltd

## 通告 (2) – 工作證及車輛許可證之使用

### (一) 工作證之使用

為提升展覽會場之保安，主辦機構將加強對進出會場人員之檢查。惟持有有效工作證件之人士方可進出展覽會場。參展商及承建商均需攜帶有關工作證，方可於展品進場及離場時間進入會場。

### (二) 電子車輛許可證之使用

每家參展商均會獲發電子車輛許可證，方便於展品進場日及離場日(即 4 月 26 日及 30 日)進入亞洲國際博覽館之裝卸區。此證只適用於許可證上指定之日期及時間。上落貨限時為四十五分鐘(詳情請留意下列收費計劃)。

沒有此電子許可證之貨車一概不准進入亞洲國際博覽館貨車調度區。在進入亞洲國際博覽館貨車調度區前，所有車輛必須在電子車證上之指定時間到達博覽館貨車等候區登記車牌號司機電話及資料報到。當車輛到達貨車等候區後，必須出示由大會發出適用於該時段之車輛許可證，並於貨車等候區排隊等候在場保安人員指示。保安人員會根據會場貨車調度區之交通情況指示司機進場。在博覽館範圍內，司機必須時刻遵從在場職員指示。

### (三) 電子車輛許可證之使用守則

1. 為有效紓緩當日貨物裝卸區交通緊張的情況，跟據亞洲國際博覽館規定，免費上落貨限時為三十分鐘至一小時三十分鐘。(亞洲國際博覽館實施的超時收費如下表)。
  2. 載貨車輛必須附有電動升降台(尾板)。
  3. 此證不得轉讓他人使用。
  4. 此證之副本均一律無效。
  5. 場館或授權人士可在沒有預先通知的情況下，拒絕持有此證之車輛進入。
  6. 此證並非泊車證，亦不適用於私家車。
  7. 任何時候司機必須留在車上。
- \* 車輛許可證可供七人私家車使用，上落貨限時為 30 分鐘，載貨用途之七人私家車嚴禁進入東面及西面入口。

亞洲國際博覽館將於 4 月 25 日至 26 日及 4 月 30 日實施進場車輛使用時間收費計劃。有關收費如下：

車輛類型	限時上落貨時間	超時收費
私家車	30 分鐘	首小時或不足一小時為：港幣 \$300 元整
貨車(8 噸或以下)	45 分鐘	其後每小時為：港幣 500 元整
貨車(8 噸以上)	90 分鐘	(不足一小時亦當作一小時計算)

\*超時罰款：以八達通卡或現金支付

以上事項之詳情，請[按此](#)參閱亞洲專覽館有關電子車輛管理系統之簡介。

如有查詢，請與主辦機構聯絡。多謝各參展商之合作。

香港貿易發展局  
華港國際展覽有限公司 謹啟